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Det medisinske fakultet 
Informasjons- og drøftingsutvalg, IDU 
 

REFERAT FRA MØTE I IDU 1. DESEMBER 2023 KL. 08:00 – 09:30 
 
STED:  Teams-møte 

  Til stede fra organisasjonene: 
Professor Rune Oskar Bjørneklett (Akademikerne), førsteamanuensis Sivakami 
Rethnam Haug (vara Akademikerne), seniorkonsulent Irene Lavik Hjelmaas (vara 
Parat) 
 
Til stede fra fakultetsadministrasjonen:  
Fungerende fakultetsdirektør Ørjan Leren (møteleder), seksjonsleder Kristine Tangen, 
seniorrådgiver Ove Kristian Bakkevig, seniorrådgiver Gjert Bakkevold (referent) 
 
Til stede fra vernetjenesten: 
Seniorkonsulent Lise Skålvik Amble (hovedverneombud), overingeniør Anne 
Baumann (vara for HVO) 
 
Forfall:   
Seniorkonsulent Linda Karin Forshaw (NTL), rådgiver Elin Myhrvold (Parat), professor 
Kristin Klock (Forskerforbundet), professor Knut Teigen (vara Forskerforbundet) 

 

Sak 67/23  Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste godkjent.  

Sak 68/23 Godkjenning av referat fra møte 25. august 2023 
Referatet ble godkjent.  

Drøftingssaker 
 
Sak 69/23 Strategisak: Budsjett 2024 
 Fakultetsstyresak 73/23 
 Seksjonsleder økonomi Kristine Tangen orienterte om budsjett og økonomiske 

utsikter for 2024. Budsjettet blir stramt. Arealkostnader er økende. Sammen med 
lønnskostnadene blir det et mindre handlingsrom. 

 Prioriterte satsningsområder i 2024 er Vestlandslegen, UiB AI, etablering av 1-3 
forskningssentra ved fakultetet, Innovasjonssenteret Eitri, Pandemisenter og, 
forskerutdanning og rekrutteringsstillinger. 

 Samlet justering i basisbevilgningen til fakultet er 6,341 millioner kroner. Måltall for 
rekrutteringsstillinger for 2024 er 137,83 årsverk. Det er også endringer i øremerkede 
midler. Sum totalt inntektsbudsjett for fakultetet er i 2024 1.167 millioner kroner mot 
1.118 millioner kroner i 2023. En samlet økning på 4,4%. 

  
Orienteringssaker 
 
Sak 70/23 Økonomirapport pr. oktober 2023 
 Fakultetsstyresak 72/23 
 Kristine Tangen orienterte. For oktober har regnskapet et positivt avvik, men det 

skyldes i stor grad engangsinntekter. Det er høyere lønnskostnader og 
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husleiekostnader enn budsjettert. Det ligger an til en positiv overføring til 2024 
samlet sett. Uten engangsinntekter ville det ha vært et underskudd. 

 Akademikerne ved Sivakami Rethnam Haug uttrykte bekymring for den økonomiske 
situasjonen og spurte om hva som kan gjøres for å bedre den. Man må prøve å øke 
inntektene og holde kostnadene nede. Økt ekstern finansiering vil f.eks. bidra til 
inntektsøkning. Det er et inntektsutjevningsutvalg ved UiB som ser på ny 
finansieringsmodell. 

  
Sak 71/23 Nytt utfyllende studiereglement ved Det medisinske fakultet 
 Fakultetsstyresak 79/23 
 Fungerende fakultetsdirektør Ørjan Leren orienterte. Studieforskriftsendring har 

medført behov for revidering av reglement ved fakultetet. 
 
Sak 72/23  Byggesaker 
 I det nye sykehusbygget (Ullandhaug) ved Stavanger universitetssykehus har UiB 

brutto 900 kvm (netto 409 kvm) areal. Nybygget tas i bruk i 2024/2025. I tillegg må 
UiB fortsatt ha areal på Våland der poliklinikkene lokaliseres.  

 
Sak 73/23  HMS orienteringer 
 Det arbeides med program for felles HMS-dag i februar 2024. Videre arbeides det 

med et felles HMS-kurs for alle ansatte. 
 
Sak 74/23 Eventuelt 
 Fakultetsdirektør Synnøve Myhre ved fakultet for kunst, musikk og design, blir ny 

fakultetsdirektør ved Det medisinske fakultet fra 1. mars 2024* 
 *) I etterkant er det blitt avtalt startdato 1. februar 2024 
 

Møtet slutt kl. 09.40 


